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Yrkande angående motion av Anders 
Svensson (M), Mariah ben Salem Dynehäll (L) 
och Kalle Bäck (KD) om att bevara kvalitativ 
och mångsidig vuxen- och SFI-undervisning 

Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige: 

1. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att säkerställa att 

nya ramavtal för SFI/grundläggande vuxenutbildning ger utrymme för flera 

aktörer genom att tillse att såväl den egna regin som idéburen sektor och privata 

branschaktörer kan bedriva SFI-undervisning. 

2. I övrigt anse motionen besvarad. 

Yrkandet 

SFI och den grundläggande vuxenutbildningen bör organiseras så att kvalitet och 

kostnadskontroll kan värnas, parallellt med att valfriheten värnas och egenregins 

förutsättningar förbättras. 

Under våren har frågan om Göteborgs stads SFI och vuxenutbildning aktualiserats 

ytterligare i samband med att Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning nyligen 

sagt upp ramavtalet med de leverantörer som bedriver SFI-utbildning. Detta som en 

konsekvens av att nämnden slopat den tidigare regeln om att maximalt 25 % av 

undervisningen ska ske i egen regi och resten ska upphandlas. 

I Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning finns ett beslut om att 25 % regeln 

ska tas bort och att det ska finnas en ventil kvar för privata branschaktörer och 

folkbildningens aktörer. Det finns en poäng att också tydliggöra detta i 

kommunfullmäktige för en tydligare riktning i arbetet med att ta fram nya ramavtal. 
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